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Hei

Jeg sitter som byggesaksbehandler i Nordre Land kommune å synes det er en betenkelig situasjon med 
nye energiregler og særdeles lemplige krav til hytter under 150 m2.

Jeg er klar over at de skal bygges etter minimumskrav. Men de er for dårlige.

De fleste av hyttene som bygges i Nordre Land kommune er i dag høystandard med innlagt vann. En stor 
andel laftede hytter innført fra Estland med lemplige krav til U-verdi.

Løsning med ringmur og kuldebro kan unngås med å bruke sjablonverdier etter Norsk standard, slik at det 
er en del entreprenører som bygger gulv som får vannrør til å fryse.

En lemping av U-verdi krav til laftehytter fører til et høyt merforbruk av energi, da alle disse hyttene må ha 
konstant varme for at vann ikke skal fryse. Dette synes jeg er i sterk strid med politikerne som sier at vi 
skal spare energi.

Det ble sagt at laftede hytter skal ha lempligere krav for at den norske laftetradisjonen skulle kunne holdes 
i hevd. Det vi ser er at laftede hytter blir produsert i Estland og satt opp i Norge.

Dagens lemplige krav fører til mange unødvendige vannskader og høyt merforbruk av energi, stikk i strid 
med det vi leser og hører rundt omkring i og med at vi skal energieffektivere nye bygninger.

Hytter som har innlagt vann og som står tomme i store perioder om vinteren burde hatt større fokus på 



energi, da de står for en veldig stor andel forsikringsskader som ikke tjener samfunnet.
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